Γλώσσα
Ενεργητική – Παθητική φωνή  καταλήξεις

Να προσέχεις τις καταλήξεις -τε και -ται.
Α.   –τε  β' πρόσωπο πληθυντικού αριθμού οριστικής Ενεστώτα ενεργητικής φωνής. 
Β.   –ται  γ΄  πρόσωπο ενικού αριθμού οριστικής Ενεστώτα παθητικής φωνής.
 π.χ Να ντύνετε καλά τα μικρά παιδιά, για να μην αρρωστήσουν.
 Η μητέρα μου ντύνεται πολύ κομψά.

 Εφάρμοσε αυτά που έμαθες: 
1. Να συμπληρώσεις τις καταλήξεις -τε ή -ται:
 Πρέπει να προσέξε…… γιατί η άσκηση δε λύνε…… με τον τρόπο που νομίζε…. Το παιχνίδι αυτό δεν παίζε…… με τον τρόπο που το παίζε……. εσείς. Θέλε…… να καθίσε……. να παρακολούθησες…….. πως γυρίζε…….. μια ταινία; Χρειάζε…… μεγάλη προσπάθεια για να φτάσε…… στο στόχο σας
